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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Mats Persson (L)

2023/24:170 Nedläggningshotet mot filmarkivet i Grängesberg

Filmarkivet i Grängesberg, som funnits i 20 år, hotas nu av nedläggning. De 
sista statliga jobben i Grängesberg försvinner om detta blir verklighet. 
Kommunen har investerat nära 10 miljoner kronor de senaste åren. Man har 
gjort ett handslag med staten som nu riskerar att brytas. I Grängesberg finns 
gott om plats för expansion. Fram till alldeles nyligen var planen att flytta 
material från andra delar av Kungliga bibliotekets verksamhetsorter dit.

Den 17 oktober 2023 svarade Mats Persson på en interpellation om filmarkivet 
i Grängesberg. Under den debatten framförde statsrådet sin mening att det varit 
för stort Stockholmsfokus i politiken och att det är viktigt att se till hela landet. 
Jag delar den uppfattningen.

Det finns återstående frågetecken i ärendet rörande var verksamheten ska flytta 
och vad det kommer att kosta men också hur det påverkar tilliten till staten från 
lokalsamhället. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till 
utbildningsminister Mats Persson:

 

1. Har ministern tagit del av information rörande vart verksamheten ska 
flytta efter årsskiftet?

2. Har ministern tagit del av information om vad kostnaden kommer att bli 
för att bygga ut nya lokaler för Kungliga bibliotekets arkivverksamhet?

3. Har ministern initierat någon analys av hur det påverkar tilliten till 
staten då handslaget med lokalsamhället riskerar att brytas vid en flytt 
av filmarkivet från Grängesberg?

4. Vilka initiativ avser ministern att ta för att inom sitt ansvarsområde 
minska Stockholmsfokuset i politiken?

………………………………………

Sofie Eriksson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-14
Besvaras senast
2023-11-28



INTERPELLATION TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


